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1 Håkan Nordin hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2 Information från styrelsen 

 Sundsvall – Timrå Båtråd har bildats efter förebild från andra delar av landet. Nya 

lagar och förordningar är på gång vad gäller fritidsbåtar. Avsikten med Båtrådet är 

bl a att skapa bättre möjligheter för kontakter med kommunala politiker och 

tjänstemän i övergripande frågor. Politiska företrädare för kommunerna är positiva 
till att de nu har en gemensam kontakt för båtklubbarna i de två kommunerna.   

I båtrådet ingår 11 klubbar.  

Svenska Kryssarklubben hade inbjudit till informationsmöte med politiker den 10 

april. Politiker från Sundsvall var på plats medan ledande politiker från Timrå 

kommun saknades. 

 

 Båttoa-frågan. Den 15 april 2015 blir det förbjudet att tömma toatanken på svenskt 

vatten. Båthamnar åläggs att ordna tömningsmöjligheter. Detta kan komma att 

kosta klubben som minst uppåt 50 000 kr. 

Klubben måste ta fram en avfallshanteringsplan. Jan Nyström håller i det arbetet. 

 

 Giftfärg/spolplatta. Det är på gång nya lagar vad gäller giftiga bottenfärger och 
anläggande av spolplattor. Spolplatta kostar ett avsevärt belopp,  200 000  -  

300 000 kr har nämnts. Eftersom det är förbjudet att använda giftiga bottenfärger 

norr om Örskär så finns det rimligen inte heller någon anledning att anlägga 

spolplattor för att rengöra båtarna från giftig bottenfärg. Vi avvaktar utvecklingen. 

 

 Nattvakt. Förra året saknades vakt ett antal nätter, främst på hösten. Vi är så många 
medlemmar som ska gå sina vakter att det mer än väl fyller hela säsongen. Några 

har uppenbarligen smitit från att gå vakt. I år kommer en noggrann genomgång av 

vaktlistan att göras. 

 

3 Arbeten i hamnen 

 Allmänt. Förra sommaren lades ner 80 – 90 timmar på att klippa gräs, enligt arbets-

tidspärmen. Det är inte rimligt. I år ska vi mer lägga arbetsorder på det som ska 

utföras. Vad gäller gräsklippning så ska vi ev. få låna en klippare, typ slåtterbalk 

(roterande kniv), för att slå hamnplanen. 

 

 Tältet 
Vi ska lyfta fram duken för att undersöka om den går att laga för en rimlig summa. 

Att ersätta med ny duk eller helt nytt tält är allt för kostsamt och kommer inte i 

fråga.  Även stommen måste undersökas. Sannolikt kommer tältet att rivas. Vi kan 

ev. bygga liknande en större carport för klubbens jollar/traktorskopor mm.  

De som i dag har sin båt i tältet får då uppställningsplats och ordna egen täckning 

på hamnplanen. 

 

 Hamnplan  -  Pirar  -  Bryggor   -   Traktorskjul  -  Klubbens båtar 
     - Däcka kajen vid kranen med trä och fylla ut så att platsen för båtvagnarna blir i våg. 
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  - Förstärka fastsättningen av grindens manöverstolpar samt  postlådans fastsättning. 

 

- Traktorskjul: tak läcker / uppsättning info-tavla på skjulväggen vid parkerings-  

   platserna / målning/ uppsugande material på golvet under  traktor för ev. oljespill /  

   uppsättning av verktygstavlor i inre rummet.  

 

- Vid torrt väder en längre period kan hamnplanen behöva saltas för dammbindning. 

 

- Y-bommar behöver repareras. Ev. kommer vi att köpa in och byta ut ett antal Y- 

   bommar på 200-bryggan.  

 

- Vi behöver se över båtvagnarna till Stortrissarna. Den ena är i mycket dåligt skick.  

   Ev. kan vi bygga vaggor i stället för vagnar. Båtarna är inte tyngre än att man bör  

   kunna bära dem med traktorn. 

 

 VVS 

  - Vi behöver byta vattenledningar och huvudventiler. Arbetet bör göras innan första  

    sjösättningsdagen. 

  - Laga vattenutkastet från gästtoaletten. 

 

 Klubbstugan 
- Ny träfasad.   Nya fönster. Börje Larsson håller i arbetet. 

 

 Farmartanken 
 - Bygge av tak över tanken. Plats för toatömningstank under taket. 

 

4 Aktivitetskalendern 

 Klubben 60 år.  

Jubileumsgrillkväll planeras till lördag 7 juni.  

Medlemmarna var positiva till att ta fram en pikétröja med klubbmärket. 

 

 Den 28 juni blir det segeltävling Klingerfjärden Race och DM för 2.4 minitolvor. 
 

5 Övrigt 

 Vi diskuterade hur vi ska göra med fåglar i hamnen. Stängslet var verkningslöst. 
Hundar däremot jagade bort gässen effektivt. Anticimex har enligt uppgift en apparat 

som stör fåglar så de flyttar. Tomas Bergman kollar. 

 

 Målning av båtskjulen. Martin arbetar med kostnadsförslag för målning alternativt 
omklädning med plåt.  

 

6 Håkan tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Ett 20-tal medlemmar kom till årets första medlemsmöte. Trivselkommittén hade ordnat fika. 

 

Vid pennan 

Ronny Svensson 


